
 Schriftelijke vraag van dhr. Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen aan 
Minister van Binnenlandse zaken      
 
In uw antwoord op onze mondelinge vraag (nr. 8881 van volksvertegenwoordiger 
Luk Van Biesen van 23 januari 2012, bulletin van Vragen en Antwoorden van 8 
februari 2012, nr. CRIV 53 COM 392, Blz. 20) naar het aantal ongevallen met 
vuurwerk, informeerde u ons dat  er geen cijfers bekend waren, daar dit technisch 
niet mogelijk is. 
 
Enkel indien het echt ernstige ongevallen zijn, worden deze vermeld. De minder erge 
verwondingen worden verzorgd door een huisarts, spoeddienst of 
brandwondencentrum en zijn dus onbekend voor u (ook al zijn deze er).  
 
Echter lijkt het ons nuttig toch een lijst op te stellen met het aantal slachtoffers en 
het soort verwondingen. Zeker indien er spraken zou zijn van een verbod op 
vuurwerk en wensballonnen (zoals in Gent). Het is toch niet logisch dat iets verboden 
wordt, zonder het aantal slachtoffers te kennen? 
 
 
- Kunt u ons informeren of er een lijst met slachtoffers van vuurwerk 

opgemaakt zal worden en op welke termijn deze zal opgesteld worden? Graag 
ook van 2011. 

- Indien deze lijst niet kan opgesteld worden, graag dan een verklaring waarom 
niet? Als het in Nederland mogelijk is, dan moet het in België toch technisch 
ook mogelijk zijn? 
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